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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT  
DE TORROELLA DE MONTGRÍ 

 
 
IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
 
Núm.: 1/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 12 de gener de 2012 
Horari: de 20 a 21.25 
Lloc: auditori de Can Quintana 
 
 
ASSISTENTS 
 
Jordi Cordon i Pulido, alcalde 
Sandra Bartomeus i Vicens, primera tinenta d’alcalde 
Sílvia Comas i Batista, segona tinenta d’alcalde 
Andrés Navarrete i Quirós, tercer tinent d’alcalde 
Francesc Puig i Bagué, quart tinent d’alcalde 
Genís Dalmau i Burgués, cinquè tinent d’alcalde 
Núria Bosch i Gelmà, regidora 
Joan Ramon Aladid i Llanas, regidor 
Sandra Pibernat i Busquets, regidora 
Josep Maria Rufí i Pagès, regidor 
Dolors Bassa i Coll, regidora  
Marc Calvet i Martí, regidor 
Laia Coll i Aguilera, regidora 
Lluís Coll i Torrent, regidor 
Narcís Noguer i Daurell, regidor 
Caterina Matas i Mercader, regidora 
Gregori Sarquella i Subirós, regidor 
Jordi Estragó i Castelló, interventor accidental 
David Cabezuelo i Valencia, secretari  
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
A l’auditori de Can Quintana, es reuneix el Ple de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí en sessió 
ordinària i en primera convocatòria a les 20 hores del dia 12 de gener de 2012. Constatada 
l’existència del quòrum necessari per a la seva vàlida constitució, l’alcalde obre la sessió i es 
passa a tractar els assumptes inclosos a l’ordre del dia. 
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A) PART RESOLUTIVA  
 
1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 17/2011, DE 15 DE DESEMBRE  
 
D’acord amb el que disposa l’article 91.1 del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, l’alcalde 
pregunta si algun membre de la corporació ha de formular alguna observació a l’acta de la 
sessió que s’ha distribuït amb la convocatòria.  
 
El Sr. Sarquella pregunta si es gravaran les sessions del Ple. 
 
L’alcalde contesta que s’està estudiant, ja que no és un tema senzill i s’hauria d’adquirir un 
equip que permetés la gravació i la transcripció. 
 
No es formula cap observació, per la qual cosa l’acta de la sessió núm. 17/2011, de 15 de 
desembre, es considera aprovada. 
 
 
2. APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ NÚM. 1 DE LA PLANTILLA DE PERSONAL I DE LA 
RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL DE L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ PER A 
L’ANY 2012, PER A LA MODIFICACIÓ DE LA DEDICACIÓ DEL LLOC DE TREBALL NÚM. 354, 
ARQUITECTE. EXP. 1/12 (SECRETARIA) 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d’Administració i Comunicació del 5 
de gener de 2012, el qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 
«Atès l’informe del tècnic d’administració general, de 29 de desembre de 2011, que es 
transcriu a continuació: 
 
“Modificació núm. 1 de la plantilla i la relació de llocs de treball. Modificació de la dedicació del 
lloc de treball núm. 354, arquitecte.  
 
Relació dels fets 
 
1.- Per tal de millorar el desenvolupament de les atribucions i funcions assignades al lloc de 
treball núm. 354, arquitecte, es proposa incrementar la seva dedicació, passant de 17 hores i 
mitja setmanals a 24 hores setmanals. Així mateix, en haver quedat la plaça vacant, d’acord 
amb el que estableix l’article 32 de l’Acord de condicions de treball del personal funcionari de 
l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, el grau de destinació que correspon al lloc de treball és el 
22. 
 
2.- La modificació implica una modificació de les característiques essencials del lloc descrites a 
la relació de llocs de treball.  
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3.- A la relació de llocs de treball, per a cada lloc de treball, s’han d’indicar, entre altres 
aspectes, les característiques essencials del lloc i el complement específic corresponent.  
 
Fonaments de dret 
 
1.- Article 74 de la Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut bàsic de l’empleat públic, pel que fa 
a l’organització dels llocs de treball de les administracions públiques. 
 
2.- Articles 29, 30, 31 i 32 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals, aprovat 
pel Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel que fa a la modificació de la relació de llocs de treball 
i la seva tramitació administrativa. 
 
3.- Article 22.2.i) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local, 
segons el qual correspon al Ple l’aprovació de la plantilla de personal  i de la relació de llocs de 
treball i la fixació de la quantia de les retribucions complementàries fixes i periòdiques dels 
funcionaris. 
 
Conclusió 
 
Cal procedir a les següents modificacions de la relació de llocs de treball de personal funcionari, 
que quedarà tal com es mostra: 
 

Escala d'Administració especial          

 Subescala tècnica         

N.C. Denom. Plaça Àrea Provisió Subgrup Tit. Específica 
Grau 
Destí 

C. 
Específic Form. Específica Observacions 

 

354 ARQUITECTE/A URBANISME CONCURS A1 LLIC. ARQUITECTURA 22 36.807,40 
 

Cap d’àrea, dedic. parcial 24 h/set.” 

 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Aprovar la modificació núm. 1 de la plantilla de personal i de la relació de llocs de treball de 
l’Ajuntament de Torroella de Montgrí per a l’any 2012, per a la modificació de la dedicació del 
lloc de treball núm. 354, arquitecte, d’acord amb l’informe del tècnic d’administració general de 
29 de desembre de 2011. 
 
2n. Publicar aquest acord al Butlletí Oficial de la Província, al Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya i al tauler d’anuncis de l’Ajuntament». 
 
Llegit el dictamen, el Sr. Sarquella pregunta per què es fa aquest augment de la dedicació. Vol 
dir això que l’anterior arquitecte funcionava millor amb menys hores? Quin serà el sou final? 
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El Sr. Rufí exposa que el grup d’ERC no entén aquest increment de la dedicació del lloc de 
treball d’arquitecte. Ja hi ha dos arquitectes en plantilla i la situació actual de crisi econòmica 
desaconsella increments de dedicacions i de sous. El grup de CiU sempre ha parlat de 
reorganitzar l’Àrea d’Urbanisme i marxen l’arquitecte i el tècnic jurista. Així és com vol 
reorganitzar l’Àrea? El grup d’ERC no hi està d’acord i votarà en contra. 
 
L’alcalde contesta que l’arquitecte nou tindrà una major dedicació i vindrà quatre dies en 
comptes dels dos de l’anterior. Pel que fa a la marxa de l’arquitecte i el TAG d’Urbanisme, s’ha 
produït perquè aquestes persones han optat per altres projectes professionals molt atractius. 
 
El Sr. Dalmau explica que el Sr. Blázquez serà cap de l’Àrea d’Urbanisme i arquitecte municipal i 
tindrà una dedicació de sis hores diàries per quatre dies a la setmana. El sou seran 3.900 euros 
bruts mensuals.  
 
El Sr. Sarquella pregunta quines tasques noves farà l’arquitecte per haver-lo de contractar més 
hores que l’anterior. 
 
La Sra. Bartomeus comenta que el Sr. Blázquez serà cap de l’Àrea d’Urbanisme. Per això, la 
dedicació serà major.  
 
El Sr. Rufí diu que no és necessari aquest increment de la dedicació, ja que fa augmentar el 
capítol I. D’altra banda, és preocupant que els tècnics bons marxin. Abans haurien de marxar els 
regidors que els tècnics bons. 
 
L’alcalde respon que desconeix si quan governava el Sr. Rufí hi havia tècnics dolents, però ara 
tots els tècnics que hi ha a l’Ajuntament són bons. El Sr. Gratacós marxa perquè té un gran 
projecte professional per tirar endavant. I el Sr. Izquierdo plega per dedicar-se al seu despatx 
d’advocats.  
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta, amb els vots 
a favor dels senyors Cordón, Puig i Aladid i les senyores Bartomeus i Bosch (CiU), del senyor 
Dalmau i de les senyores Comas i Pibernat (L’EST) i del senyor Navarrete (PP), els vots en 
contra dels senyors Rufí i Calvet i de les senyores Bassa i Coll (ERC), dels senyors Coll i Noguer i 
de la senyora Matas (UPM), i l’abstenció del senyor Sarquella (COET). 
 
 
3. ADHESIÓ DE L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ A L’ASSOCIACIÓ DE 
MUNICIPIS PER LA INDEPENDÈNCIA I APROVACIÓ DELS ESTATUTS QUE LA REGULEN. 
EXP. 906/11 (SECRETARIA) 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d’Administració i Comunicació del 5 
de gener de 2012, el qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 



 

5 

 

«Atès que el Ple, en la sessió ordinària del 10 de novembre de 2011, va aprovar la moció 
d’adhesió del municipi de Torroella de Montgrí a l’Associació de Municipis per la Independència. 
 
Atès que l’Associació de Municipis per la Independència va quedar constituïda en la sessió que 
va tenir lloc a Vic el 14 de desembre de 2011. 
 
Atès que en aquesta sessió constitutiva es va aprovar el text dels estatuts que regulen 
l’Associació esmentada. 
 
Atès que l’apartat 1 de la disposició addicional cinquena de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
reguladora de les bases del règim local estableix que les entitats locals poden constituir-se en 
associacions, d’àmbit estatal o autonòmic, per a la protecció i promoció dels seus interessos 
comuns. 
 
Atès que el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, aprovat pel Decret 
legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, disposa en el seu Títol XI (articles 133 a 136) que els ens 
locals es poden associar en organitzacions per a protegir i promoure llurs interessos comuns. 
 
Atès l’informe de Secretaria de 29 de desembre de 2011. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Aprovar l’adhesió de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí a l’Associació de Municipis per la 
Independència, constituïda a Vic el 14 de desembre de 2011. 
 
2n. Aprovar els estatuts que regulen l’Associació de Municipis per la Independència. 
 
3r. Facultar l’alcalde per signar els documents necessaris per a l’efectivitat d’aquest acord. 
 
4t. Nomenar l’alcalde com a representant de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí davant 
l’Associació de Municipis per la Independència. 
 
5è. Notificar aquest acord a la Presidència de l’Associació de Municipis per la Independència». 
 
Llegit el dictamen, el Sr. Sarquella considera que aquest tema està molt polititzat i reduirà la 
dedicació de l’alcalde a l’Ajuntament. El grup del COET considera que no cal participar en 
aquesta iniciativa, però va fer un acte democràtic i la majoria dels seus membres van votar que 
sí. 
 
El Sr. Rufí comenta que participar en actes com aquest enorgulleixen el municipi. Cal recordar 
que els municipis són el primer bastió per defensar Catalunya. De totes maneres, considera que 
no és positiu que el Sr. Navarrete, membre del govern del PP, voti en contra. Li agradaria que 
votés a favor. 
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L’alcalde respon que és català i se sent català i farà tot el que pugui pel país. Dir que això és 
una pèrdua de temps no és acceptable. Pel que fa al representant del PP, el vot és lliure i, per 
tant, pot votar el que vulgui. No s’ha de personalitzar. 
 
El Sr. Sarquella diu que ell també és català i votarà a favor. Però el COET és un grup que només 
defensa temes municipals.  
 
El Sr. Rufí expressa que no té res personal contra el Sr. Navarrete, amb el qual té una bona 
relació. El seu comentari fa referència exclusivament a la seva condició de representant del PP.  
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta, amb els vots 
a favor dels senyors Cordón, Puig i Aladid i les senyores Bartomeus i Bosch (CiU), del senyor 
Dalmau i de les senyores Comas i Pibernat (L’EST), dels senyors Rufí i Calvet i de les senyores 
Bassa i Coll (ERC), dels senyors Coll i Noguer i de la senyora Matas (UPM), i del senyor 
Sarquella (COET), i el vot en contra del senyor Navarrete (PP). 
 
 
4. DACIÓ DE COMPTE DE LA SENTÈNCIA NÚM. 226/2011, DE 9 DE DESEMBRE, DEL 
JUTJAT CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 3 DE GIRONA, PER LA QUAL S’ESTIMA EL 
RECURS CONTENCIÓS ADMINISTRATIU INTERPOSAT PER L’AJUNTAMENT DE TORROELLA 
DE MONTGRÍ CONTRA EL DECRET DEL REGIDOR DELEGAT D’URBANISME DE 24 DE 
FEBRER DE 2006, PEL QUAL ES VA CONCEDIR LLICÈNCIA PER A LA LEGALITZACIÓ DE LA 
INSTAL·LACIÓ DE DUES GLORIETES AL C. CARDINA, 95, DE LA URBANITZACIÓ MAS 
PINELL, AL SR. CARLOS ARTURO ACEVEDO LÓPEZ I A LA SRA. NÚRIA CARMEN GONZÁLEZ 
SIMÓ. EXP. 412/09 (SECRETARIA) 
 
El secretari dóna compte de la Sentència núm. 226/2011, de 9 de desembre, del Jutjat 
Contenciós Administratiu núm. 3 de Girona, per la qual s’estima el recurs contenciós 
administratiu interposat per l’Ajuntament de Torroella de Montgrí contra el Decret del regidor 
delegat d’Urbanisme de 24 de febrer de 2006, pel qual es va concedir llicència per a la 
legalització de la instal·lació de dues glorietes al c. Cardina, 95, de la urbanització Mas Pinell, al 
Sr. Carlos Arturo Acevedo López i a la Sra. Núria Carmen González Simó. 
 
La sentència estima el recurs interposat i declara nul·la la resolució impugnada. 
 
El Ple es dóna per assabentat de la sentència esmentada. 
 
 
5. DACIÓ DE COMPTE DE LA SENTÈNCIA NÚM. 279/2011, DE 4 DE NOVEMBRE, DEL 
JUTJAT CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 2 DE GIRONA, PER LA QUAL S’ESTIMA EN 
PART EL RECURS CONTENCIÓS ADMINISTRATIU INTERPOSAT PER LA SRA. MARÍA 
VICTORIA MARTÍNEZ NUALART CONTRA LA DESESTIMACIÓ PER SILENCI ADMINISTRATIU 
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DE LA RECLAMACIÓ PATRIMONIAL PRESENTADA PER LA RECURRENT PER LESIONS 
PATIDES ARRAN D’UNA CAIGUDA A LA VIA PÚBLICA I DESESTIMADA POSTERIORMENT 
PER DECRET DEL REGIDOR DELEGAT DE SERVEIS MUNICIPALS NÚM. 3090/2010, DE 28 
DE SETEMBRE. EXP. 924/10 (SECRETARIA) 
 
El secretari dóna compte de la Sentència núm. 279/2011, de 4 de novembre, del Jutjat 
Contenciós Administratiu núm. 2 de Girona, per la qual s’estima en part el recurs contenciós 
administratiu interposat per la Sra. María Victoria Martínez Nualart contra la desestimació per 
silenci administratiu de la reclamació patrimonial presentada per la recurrent per lesions patides 
arran d’una caiguda a la via pública i desestimada posteriorment per Decret del regidor delegat 
de Serveis Municipals núm. 3090/2010, de 28 de setembre. 
 
La sentència estima parcialment el recurs i declara el dret de la demandant a que l’Ajuntament 
de Torroella de Montgrí i la seva asseguradora la indemnitzin en la quantia de 2.324,85 euros. 
 
El Ple es dóna per assabentat de la sentència esmentada. 
 
 
6. DACIÓ DE COMPTE DE NOMENAMENTS I CONTRACTACIONS DE PERSONAL PER 
MÀXIMA URGÈNCIA. EXP. 85/11 (SECRETARIA) 
 
D’acord amb el que disposen els articles 291.3 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i 94.3 del Decret 
214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament del personal al servei de les entitats 
locals, el secretari dóna compte al Ple dels següents nomenaments i contractacions de personal 
per raó de màxima urgència: 
 

- Sra. Núria Roca i Puigdemont, com a tècnica de Participació Ciutadana, amb caràcter 
laboral temporal d’interinitat, per màxima urgència, des del 14 de desembre de 2011 
fins al 13 de març de 2012. 

 
- Sra. Marta Valentí i Canal, com a auxiliar d’administració general, en règim funcionari 

interí, des de l’1 de desembre de 2011 fins al 29 de febrer de 2012. 
 

El Ple es dóna per assabentat dels nomenaments i contractacions esmentats. 
 
 
7. APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PGOU PER A L’AMPLIACIÓ DE 
L’OCUPACIÓ DEL SOTERRANI EN ELS EIXAMPLES SUBURBANS (CLAU S), ARTICLE 162. 
EXP. 999/11 (SECRETARIA) 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Territori del 5 de gener de 2012, el 
qual es transcriu íntegrament a continuació: 
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«Un cop vist el projecte de modificació puntual del PGOU per a l’ampliació de l’ocupació del 
soterrani en els eixamples suburbans (clau S), article 162, promogut per l’Ajuntament de 
Torroella de Montgrí i redactat per l’arquitecte municipal Sr. Lluís Gratacós i Soler, de data gener 
de 2012.  
 
Atès que l’objectiu de la modificació és el canvi de la definició de l’ocupació dels patis i de l’ús 
del subsòl dels mateixos de les zones d’eixamples suburbans a completar (clau S) del Pla 
general de Torroella de Montgrí. 
 
Un cop vist l’informe de Secretaria de 2 de gener de 2012, sobre la normativa aplicable i el 
procediment a seguir. 
 
Vist el que disposen els articles 22.2 c) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases 
del règim local; 52.2 c) del Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, aprovat 
pel Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril; 85 del Text refós de la Llei d’urbanisme, aprovat pel 
Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, i 23.1 b) del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual 
s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Aprovar inicialment la modificació puntual del PGOU per a l’ampliació de l’ocupació del 
soterrani en els eixamples suburbans (clau S), article 162, promogut per l’Ajuntament de 
Torroella de Montgrí i redactat per l’arquitecte municipal Sr. Lluís Gratacós i Soler, de data gener 
de 2012.  
 
2n. Sotmetre la modificació esmentada a informació pública, mitjançant la publicació d’un 
edicte al Butlletí Oficial de la Província, a un dels diaris de premsa periòdica de més divulgació 
en l'àmbit municipal i al tauler d’edictes de la corporació, per un termini d’un mes, per tal que 
qualsevol persona pugui examinar l’expedient i formular-hi les al·legacions que consideri 
oportunes».  
 
Llegit el dictamen, el Sr. Rufí manifesta que el grup d’ERC votarà que sí, però condicionat. Està 
bé que se solucioni aquest problema, però queda pendent el nucli històric. Estaria d’acord en 
fer un Pla especial. 
 
La Sra. Bartomeus comenta que de moment es resoldrà el problema deixant de banda el nucli 
antic i més endavant es farà el Pla especial per abordar aquesta part del municipi. 
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
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8. SEPARACIÓ DE L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ DEL CONSORCI DE LA 
FOREST PÚBLICA MUNTANYA GRAN. EXP. 1000/11 (SECRETARIA) 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Territori del 5 de gener de 2012, el 
qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 
«Atès que des de l’any 1954, l’Ajuntament de Torroella de Montgrí forma part del Consorci 
Forest Pública Muntanya Gran, la finalitat del qual és la repoblació forestal dels terrenys i la  
conservació, millora i aprofitament de la massa arbrada de la forest Muntanya Gran, propietat 
municipal. 
 
Atès l’informe de l’Àrea de Medi Ambient de 27 de desembre de 2011, on es proposa que 
l’Ajuntament de Torroella de Montgrí es separi del consorci esmentat per tal de facilitar els 
aprofitaments i la gestió de la massa arbrada del massís del Montgrí. 
 
Atès que la base desena dels estatuts del Consorci estableix que la seva durada serà indefinida. 
 
Atès l’article 323 del Reglament d’obres, activitats i serveis de les entitats locals, aprovat per 
Decret 179/1995, de 13 de juny, segons el qual qualsevol ens consorciat pot separar-se del 
consorci sempre que compleixi les condicions de formular el preavís en el termini que assenyalin 
els estatuts i d’estar al corrent en el compliment de les obligacions i compromisos anteriors i 
garantir el compliment dels que hi hagi pendents. 
 
Atès que els estatuts no estableixen cap preavís per separar-se del conveni i que l’Ajuntament 
de Torroella de Montgrí està al corrent en el compliment de les seves obligacions i 
compromisos. 
 
Atès l’informe de Secretaria de 29 de desembre de 2011. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Aprovar la separació de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí del Consorci de la Forest 
Pública Muntanya Gran, constituït entre l’Ajuntament de Torroella de Montgrí i la Generalitat de 
Catalunya. 
 
2n. Instar l’òrgan superior del Consorci de la Forest Pública Muntanya Gran a iniciar els tràmits 
relatius a la dissolució del consorci, atès que la separació de l’Ajuntament de Torroella de 
Montgrí el deixa amb només un membre, la qual cosa fa que resulti inoperant. 
 
3r. Notificar aquest acord al Departament de Territori i Sostenibilitat de la Generalitat de 
Catalunya i a les àrees de Medi Ambient i Serveis Econòmics». 
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Llegit el dictamen, el Sr. Sarquella pregunta quin cost econòmic, de personal i de maquinària 
comporta aquesta decisió. 
 
El Sr. Coll demana si l’Ajuntament té recursos econòmics i humans per fer la gestió. 
 
La Sra. Bartomeus comenta que no es feia cap actuació. Ara es planteja la possibilitat que ho 
gestioni l’Ajuntament i aquest conveni és un obstacle. El cost és el mateix que l’actual. 
 
El Sr. Rufí diu que no és cert que no es feia res. S’han fet actuacions en els últims anys. 
 
La Sra. Bartomeus exposa que el que ha volgut dir és que la situació que marca el Pla Forestal 
no és la que hauria de ser a dia d’avui. 
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
 
 
9. REVOCACIÓ DE LA DELEGACIÓ DE COMPETÈNCIES AL CONSELL COMARCAL DEL BAIX 
EMPORDÀ PER A L’ELIMINACIÓ I TRACTAMENT DELS RESIDUS SÒLIDS URBANS I 
DENÚNCIA DEL CONVENI SUBSCRIT EL 27 DE GENER DE 1998. EXP. 193/97 
(SECRETARIA) 
 
El secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Territori del 5 de gener de 2012, el 
qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 
«Atès que el Ple, en la sessió de 31 de desembre de 1997, va delegar al Consell Comarcal del 
Baix Empordà les competències per a l’eliminació i tractament dels residus sòlids urbans. 
 
Atès que el 27 de gener de 1998 l’Ajuntament de Torroella de Montgrí i el Consell Comarcal del 
Baix Empordà van subscriure el conveni corresponent de delegació de competències. 
 
Atès que la clàusula cinquena del conveni estableix que la seva durada serà la mateixa que la 
de la delegació de competències. 
 
Atès l’informe de la tècnica de gestió mediambiental de 3 de gener de 2012, en el qual proposa 
revocar la delegació per tal de poder exercir les competències per a l’eliminació i tractament 
dels residus sòlids urbans. 
 
Atès l’informe de Secretaria de 2 de gener de 2012. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Revocar la delegació de competències al Consell Comarcal del Baix Empordà per a 
l’eliminació i tractament dels residus sòlids urbans. 
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2n. Denunciar el conveni de delegació de competències subscrit el 27 de gener de 1998 entre 
l’Ajuntament de Torroella de Montgrí i el Consell Comarcal del Baix Empordà, per a l’eliminació i 
tractament dels residus sòlids urbans. 
 
3r. Notificar aquest acord al Consell Comarcal del Baix Empordà i a les àrees de Medi Ambient i 
Serveis Econòmics».  
 
Llegit el dictamen, el Sr. Sarquella exposa que el grup del COET donarà un vot de confiança a 
l’equip de govern. No hi ha cap estudi i fins a finals d’any no se sabrà el cost real.  
 
El Sr. Coll manifesta que qualsevol canvi que millori el servei és ben vist pel grup d’UPM. 
 
El Sr. Rufí exposa que s’està negociant la nova plica del contracte de recollida d’escombraries. 
El grup d’ERC va demanar informació i no ha obtingut cap resposta. Cal renegociar el contracte 
a la baixa i li preocupa que el Sr. Dalmau sigui l’interlocutor, ja que es pot produir una 
descompensació en el servei entre Torroella de Montgrí i l’Estartit. 
 
El Sr. Dalmau explica que hi haurà un estalvi entre 70.000 i 100.000 euros per anar a abocar a 
Solius. L’import final dependrà del reciclatge que facin els ciutadans. 
 
El Sr. Rufí diu que hi ha molta opacitat en la negociació d’aquest contracte. 
 
El Sr. Dalmau contesta que no hi ha opacitat. S’ha parlat amb els tècnics i s’han estudiat 
models semblants d’altres municipis i ara s’estan preparant les bases. 
 
El Sr. Rufí reitera que es pot produir una descompensació del servei entre Torroella de Montgrí i 
l’Estartit, com ja està passant en la neteja viària. 
 
El Sr. Dalmau diu que si té qualsevol queixa la faci arribar a l’Àrea i s’intentarà resoldre. 
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
 
 
10. DACIÓ DE COMPTE DE LA DONACIÓ DEL FONS MUSICAL DE LA COBLA ORQUESTRA 
ELS MONTGRINS A L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ. EXP. 947/11 (CAN 
QUINTANA) 
 
El secretari dóna compte al Ple de la donació del fons musical de la cobla orquestra Els 
Montgrins a l’Ajuntament de Torroella de Montgrí.  
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Els Montgrins es van fundar l’any 1884 i s’han mantingut fins a l’actualitat essent la formació 
més antiga en actiu de Catalunya. L’arxiu donat conté unes set mil sardanes originals que 
comprenen un ampli ventall històric amb obres del seu fundador Pere Rigau, de Vicenç Bou, de 
la nissaga de músics dels Vallespir i de mestres contemporanis com Jordi Molina. També hi ha 
autèntiques joies com un mètode de finals del segle XIX per aprendre a tocar el flabiol. La 
donació ha estat possible gràcies a Eduard Font, al qual se li agraeix públicament aquest gest 
amb l’Ajuntament de Torroella de Montgrí. 
 
El Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
11. ASSUMPTES URGENTS 
 
No n’hi ha. 
 
 
B) PART DE CONTROL 
 
12. DACIÓ DE COMPTE DELS DECRETS DE L’ALCALDIA I DE LES REGIDORIES DELEGADES 
DEL NÚM. 3112 AL NÚM. 3353, CORRESPONENTS AL PERÍODE COMPRÈS ENTRE EL 16 
DE NOVEMBRE DE 2011 I EL 15 DE DESEMBRE DE 2011 
 
De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals, l’alcalde dóna compte succinta al Ple de les resolucions que ha adoptat i de les 
resolucions dictades per les regidories delegades núm. 3112 al núm. 3353, corresponents al 
període comprès entre el 16 de novembre de 2011 i el 15 de desembre de 2011, per tal que 
els regidors coneguin el desenvolupament de l’administració municipal als efectes del control i 
fiscalització dels òrgans de govern previstos en l’article 22.2 a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local. 
 
 
13. PRECS I PREGUNTES 
 
El Sr. Sarquella formula les preguntes i els precs següents: 
 

- La il·luminació de Nadal ha estat molt pobre. Caldria buscar patrocinadors per a l’any 
vinent. El grup del COET s’ofereix a treballar. 

- Com ha anat el Parc Infantil de Nadal? Voldria disposar d’un informe. 
- El constant canvi de nom de l’Espai Ter és una estratègia? 
- Quines accions es fan per fomentar l’esport entre la gent gran? 
- El municipi té una cobertura molt dolenta. Caldria fer un estudi per millorar la cobertura 

de ràdio, televisió i telefonia. 
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- L’Ajuntament hauria d’oferir un camp on els particulars poguessin portar les seves 
palmeres malmeses a cremar. 

- La prova que s’ha fet per reduir el cost de l’enllumenat públic s’hauria de fer en altres 
zones del municipi. 

- S’han de reduir els sous dels regidors i dels alts càrrecs superiors a 50.000 euros. 
- Les darreres Juntes de Govern només han tingut quatre punts. Proposa fer només una 

Junta al mes que sigui més llarga i així l’Ajuntament reduiria el cost de les assistències 
dels regidors. 

 
El Sr. Coll exposa que el grup d’UPM vol estar informat i vol participar en el contracte de la 
recollida d’escombraries. 
 
El Sr. Calvet intervé per manifestar que, arran del lamentable escrit que l’alcalde va signar al 
darrer IM, s’ha de tornar a parlar de l’Espai Ter. L’alcalde comença dient que l’estrena ha servit 
per confirmar les seves limitacions i que hi ha moltes coses que no s’hi podran fer. Curiosament 
continua dient que les impressions, tant de visitants com d’expositors, han estat molt positives. 
En tot cas, la conclusió que en permetria treure és que la fira sí que s’hi pot fer i que l’Espai Ter 
és valorat positivament. Diu que no s’hi podran fer concerts de rock que impliquin una certa 
massificació. Així doncs, concerts de rock amb poca gent sí? L’Espai Ter, com qualsevol altre 
local, té un aforament màxim. El que cal és que els organitzadors de qualsevol tipus 
d’esdeveniment el respectin. L’equip de govern té un equipament nou que no ha fet, i és per 
això que li fa mandra promocionar-lo. En lloc de treballar per dinamitzar-lo, es dedica a 
desprestigiar-lo en tots els fòrums que troba. El Sr. Puig es va inventar una fira (que, per cert, va 
ser un desastre) que va trepitjar una proposta prèvia d’una entitat local. Per justificar això, s’ha 
sentit de tot (problemes de seguretat, acústica, aforament...), l’excusa ha anat variant, però 
sempre ha sigut igual d’absurda i indocumentada. Cal destacar fins a quin punt l’equip de 
govern navega perdut, que en aquest Ple, l’alcalde, interpel·lat pels Indiketes, els va oferir fer el 
concert una setmana més tard. On eren els problemes llavors? L’equip de govern ha entrat en 
una espiral d’excuses infundades per tapar l’error d’un regidor, i per mantenir la bola està 
disposat a sacrificar l’Espai Ter, els Indiketes i el que faci falta. L’únic problema de l’Espai Ter és 
la poca alçada de mires i la mesquinesa dels que el gestionen. Amb aquest article l’alcalde 
l’únic que demostra és que la camisa li va grossa. Els regidors del govern s’han de posar les 
piles i deixar de tirar pilotes fora, i si és cert que hi ha problemes que els acotin amb informes 
tècnics i busquin solucions. Aquesta és la seva obligació com a alcalde i com a regidors del 
govern, no passar-se quatre anys fent campanya electoral. 
  
La Sra. Coll pregunta per la instal·lació dels semàfors. Per què s’han escollit aquests punts? Qui 
la finançarà? Hi ha algun informe tècnic? 
 
La Sra. Bassa exposa que li preocupa la planificació de l’Àrea de Promoció Econòmica. No hi ha 
cap d’àrea i les auxiliars estan amb reducció de jornada. El servei del SOC és el que pitjor 
funciona de la comarca. No es fa el seguiment mensual dels aturats ni es fa cap mena de 
formació. L’Ajuntament de Torroella de Montgrí ha perdut la possibilitat de ser la seu d’una 
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convenció turística perquè el regidor de Promoció Econòmica no ha estat al cas i l’Ajuntament 
de Santa Cristina d’Aro s’ha anticipat. I en sis mesos no s’ha convocat cap Consell de la 
Convivència. 
 
El Sr. Rufí expressa que s’ha de tenir sentit institucional. El Ple és el màxim òrgan municipal i 
els regidors s’han assabentat de quan es farà l’estació d’autobusos pels diaris. Primer s’hauria 
d’informar el Ple. 
 
L’alcalde, pel que fa a les preguntes del Sr. Sarquella, contesta, respecte a la il·luminació de 
Nadal, que està d’acord en què ha estat pobre. Es buscaran patrocinadors. El mes que ve li farà 
arribar els informes sobre el Parc Infantil de Nadal, la Fira de Sant Andreu i la Festa de la 
Cervesa. Quant al nom de l’Espai Ter, és un equipament polivalent i per això es poden fer servir 
diferents noms. En relació amb el foment de l’esport entre la gent gran, hi ha els parcs de salut 
i les activitats de les llars de jubilats Bell Racó i El Recer. Respecte a la proposta de disposar 
d’un camp per cremar les palmeres danyades, ho traslladarà als tècnics. Pel que fa a la 
cobertura, a l’estiu es va treballar per millorar la d’Internet. La de televisió s’ha arreglat molt. Ara 
falta millorar la radiofònica. Quant a les proves per l’estalvi de llum, la que s’ha fet al passeig de 
Catalunya és bona. La llum és suficient. Es posarà en marxa i suposarà un estalvi d’uns 20.000 
euros. Però hi ha zones en què no es pot baixar la intensitat per motius de seguretat. 
 
Sobre l’oferiment del Sr. Coll per col·laborar en la plica del contracte d’escombraries, l’alcalde 
exposa que ara mateix s’està treballant a nivell tècnic per disposar d’un document de base.  
 
Pel que fa a la intervenció del Sr. Calvet, no la vol valorar, ja que no vol polititzar el tema. A 
l’Espai Ter hi havia mancances i el tema de la seguretat és molt perillós. Segons quin tipus de 
festa sigui, es podrà fer o no. És cert que l’Espai Ter el va fer el govern anterior, però ni a ell ni 
al seu govern li va gran la gestió d’aquest equipament. Al contrari: el motiva. S’havia previst una 
partida per fer el tema acústic, però no serà possible de moment perquè les inversions no es 
poden finançar amb endeutament.  
 
Respecte a la pregunta de la Sra. Coll sobre els semàfors, la instal·lació es fonamenta en un 
estudi de la Direcció General de Carreteres. S’instal·laran tres punts semafòrics: un a la cruïlla 
amb el carrer Mossèn Viver, al primer trencant a l'entrada a la vila venint d'Ullà; un altre al carrer 
Portal de Santa Caterina, i el tercer a la carretera de l’Estartit, a la cruïlla amb el carrer Garbí. 
 
El Sr. Puig intervé per manifestar que el criteri de la Sra. Bassa i el seu per gestionar l’àrea són 
diferents. La diferència és que ell va dir-li al cap d’un any i no als sis mesos de governar. Pel 
que fa a la màquina del SOC, cal recordar que s’ha canviat d’ubicació l’Àrea i ara mateix no hi 
ha espai per col·locar-la ni tampoc per fer les connexions necessàries. Quant als cursos, se 
n’han fet, però amb poca participació. La formació no és tan important si hi ha poca 
participació. I sí que es fa un seguiment dels aturats del municipi.  
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El Sr. Dalmau, respecte al tema de les convencions turístiques, diu que el portarà el director de 
l’Espai Ter, que espera que sigui de la confiança del grup d’ERC. 
 
L’alcalde, pel que fa a l’estació d’autobusos, diu que el projecte està sobre la taula. La Direcció 
General de Carreteres començarà a executar estacions a partir del 2013 i està estudiant la 
possibilitat d’introduir capital privat.  
 
La Sra. Bassa comenta que en l’anterior legislatura l’Àrea de Promoció Econòmica va treballar 
conjuntament amb l’Àrea de Turisme. Com el Sr. Puig no s’espavili, es quedarà amb un sol pla 
de l’Estació Nàutica. Respecte a la formació, si parla amb qualsevol regidor de Promoció 
Econòmica, li dirà que és bàsica. I pel que fa als aturats, una cosa és el que fa el Club de la 
Feina i una altra el seguiment de l’Àrea, que no es fa. 
 
El Sr. Rufí, sobre l’estació d’autobusos, diu que un projecte d’1.300.000 euros ha de tirar 
endavant. Si no, hi ha un problema. Respecte a la instal·lació dels semàfors, considera que els 
ha de pagar la Generalitat de Catalunya, no l’Ajuntament. I en relació amb l’Espai Ter, la 
responsabilitat no és del director, sinó del Sr. Puig, que és el regidor amb aquesta competència. 
L’Espai Ter està fet i pagat. Va veure en els decrets el pagament de l’última certificació de les 
obres. Acabar els treballs que falten per 80.000 euros és assumible. Avui en aquest Ple s’ha 
donat compte d’una donació al Museu de la Mediterrània. Cal recordar que el Sr. Puig volia fer 
un mercat en aquest edifici. L’Espai Ter és un luxe. Cal que el govern cregui en aquest 
equipament. 
 
L’alcalde contesta que es creu l’Espai Ter i no s’excusa en el director. Trobarà els 80.000 euros 
i si cal farà enginyeria financera per acabar-lo. 
 
El Sr. Puig expressa que ell mai va dir que volgués fer un mercat al Museu de la Mediterrània. 
Abans de ser regidor potser pensava que no era la millor opció. L’Espai Ter ja està fet i se’l creu 
i el tirarà endavant. Per dedicació i hores de feina no serà.  
 
La Sra. Bassa diu que la convenció turística que ha esmentat havia de ser per a l’Espai Ter, però 
finalment es farà a Santa Cristina d’Aro. El regidor de Promoció Econòmica de l’Ajuntament 
Torroella de Montgrí no es va interessar i no va anar ni a preguntar.  
 
El Sr. Rufí diu que té una bona notícia: la Diputació de Girona permetrà destinar una part del 
Fons de Subvencions a despesa corrent. Això és molt important. I no s’han de retallar despeses 
en l’Espai Ter, malgrat que els regidors de l’EST estiguin encantats. 
 
L’alcalde comenta que l’altre dia va anar a l’Agència Catalana de l’Aigua i li van dir que 
l’Ajuntament no havia tramitat el projecte del Torrent del Mas Ayats i que ja estava fora de 
termini per fer-ho. Per què l’anterior equip de govern no va tirar endavant aquest projecte que 
estava subvencionat? 
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El Sr. Rufí explica que era un projecte obsolet. No era l’idoni per solucionar el problema. Per 
això no es va tirar endavant. 
 
El Sr. Coll diu que d’aquí uns anys estaran tots contents de tenir l’Espai Ter. Per cert, el grup 
d’UPM no sap qui és el director d’aquest equipament. 
 
L’alcalde exposa que en unes comissions informatives va dir que s’incorporava l’exsenador 
Miquel Bofill. 
 
El Sr. Coll comenta que es va dir que s’incorporava a la seva plaça, no a la de director de l’Espai 
Ter.  
 
El Sr. Dalmau manifesta que es va dir que s’incorporava a la seva plaça i se li canviaven les 
funcions. Si no és així, demana disculpes. 
 
El Sr. Sarquella demana que es deixi de discutir ja per l’Espai Ter i es treballi conjuntament per 
a la gent del poble.  
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta. 
 
El secretari       Vist i plau 
        L’alcalde 
 


